
 
 

 
 
 

 
COMMISSIE GEZOND, SCHOON EN GEZUIVERD WATER 

 

Delft, 30 januari 2018 

 

AAN DE VERENIGDE VERGADERING VAN DELFLAND 

 

Advies van de commissie Gezond, Schoon en Gezuiverd water, tevens conceptverslag van 

de vergadering op 30 januari 2018 over de aan haar voorgelegde voorstellen van het college 

van dijkgraaf en hoogheemraden, ter behandeling in de Verenigde Vergadering op 

15 februari 2018. 

 

 

Aanwezig: 

mevr. I.J.A. ter Woorst 

dhr. J.W.A. van Olphen 

dhr. drs. ing. T.R.J. Janssen 

dhr. drs. ing. M.W. Belt 

dhr. ing. L.G. Boekestijn 

mevr. J. Govers 

dhr. P.J. de Haan 

mevr. drs. M.J. Hilders 

dhr. ing. P.J. Hofman 

mevr. H.M.M. Hoogerwerf 

dhr. M.H.P. Jansen 

mevr. J.P. Jansen-Verplanke 

dhr. ir. C.L.C. van Kretschmar 

dhr. drs. A.P. Ranner 

mevr. dr. ir. C.A. Vietsch 

    

Overige aanwezigen: 

dhr. J. Bos 

dhr. J. de Korte 

 

 

Afwezig: 

dhr. P.J. van Adrichem 

mevr. M.J.T. van der Burg-van Leeuwen 

dhr. mr. S.F. Fekkes 

mevrouw drs. E.E. van Hijlckama-Vlieg 

dhr. C. Kuijvenhoven 

dhr. J. de Nooy 

dhr. J.G.M. Schouffoer MPA 

 

hoogheemraad, voorzitter 

hoogheemraad, vicevoorzitter 

secretaris 

categorie ingezetenen, Water Natuurlijk 

categorie ingezetenen, AWP Delfland 

categorie natuurterreinen 

categorie ingezetenen, AWP Delfland 

categorie ingezetenen, VVD 

categorie ingezetenen, ChristenUnie-SGP 

categorie ingezetenen, Partij voor de Dieren 

categorie ingezetenen, CDA 

categorie ingezetenen, Water Natuurlijk 

categorie bedrijven 

categorie ingezetenen, PvdA 

categorie ingezetenen, CDA 

 

 

sectorhoofd Zuivering en technisch onderhoud 

teamleider Proces-, Contract- en 

Afvalwaterketenbeheer 

 

categorie ingezetenen, VVD 

categorie ongebouwd 

categorie ingezetenen, 50PLUS 

categorie ingezetenen, PvdA 

categorie ingezetenen, CDA 

categorie ingezetenen, AWP Delfland 

categorie natuurterreinen

 

 

01 Opening, vaststellen agenda 

 

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. De voorzitter deelt mee dat de heer 

Van Adrichem zich heeft afgemeld voor deze vergadering. Mevrouw Govers vervangt de heer 

Schouffoer voor de categorie natuur. 

 

De heer Ranner constateert dat er geen bespreekstukken zijn voor deze vergadering en doet 
de suggestie om bij voorkomende gevallen in het vervolg de tijd te benutten voor een 

informele gedachtewisseling. 
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De heer Hofman sluit zich hierbij aan. Daarnaast stelt hij voor te overwegen om in het vervolg 

vergaderingen van verschillende commissies te combineren indien er voor beide 

vergaderingen weinig bespreekstukken zijn. 

 

Portefeuillehouder Van Olphen antwoordt terug te zullen komen op de suggestie van de heer 

Ranner bij de mededelingen. 

 

De voorzitter vraagt de heer Hofman zijn suggestie ten aanzien van het combineren van 

commissievergaderingen in te brengen bij de agendacommissie. 

 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

 

02 Vaststellen notulen van de vergadering van 31 oktober 2017, inclusief 

toezeggingenlijst 

 

Tekstueel 

Ten aanzien van de aanwezigenlijst merkt mevrouw Vietsch op dat haar titulatuur moet zijn: 

doctor ingenieur (dr. ir.). Met deze wijziging wordt het verslag vastgesteld. 

 

Toezeggingenlijst commissie GSG 

1. Blijft staan. 

2. Afgedaan. 

 

Reminders 

1. Afgedaan. 

2. Blijft staan. 

3. Blijft staan. 

4. Afgedaan. 

5. Afgedaan. 

6. Naar reminders. 

7. Naar reminders. 

8. Blijft staan. 

 

 

03. Mededelingen 

Commissievergaderingen 

Portefeuillehouder Van Olphen memoreert aan het feit dat de vorige commissievergadering is 

geannuleerd wegens een gebrek aan agendapunten. Ook voor deze vergadering zijn er geen 

bespreekstukken geagendeerd. Portefeuillehouder Van Olphen stelt voor om in het vervolg, 

indien de agenda dat toelaat, de commissie bij te praten over de voortgang van een bepaald 

onderwerp inzake de afvalwaterketen. 

 

De heer Jansen kan zich vinden in het voorstel. Hij stelt voor om in voorkomende gevallen, 

indien er een mondelinge toelichting wordt gegeven, deze ook te agenderen. 

 

De heer Ranner steunt het voorstel van de portefeuillehouder en pleit voor een duidelijk 

kader. Het lijkt de heer Ranner verstandig om ruim voordat er belangrijke beslissingen 

genomen moeten worden, in oriënterende zin van gedachten te wisselen over de betreffende 

thema’s. 

 

De voorzitter kondigt twee onderwerpen aan die dit jaar in elk geval aan bod zullen komen in 

de commissie: medicijnresten en Delfland circulair.  

 

Ten aanzien van de agenda deelt de voorzitter mee dat in de agendacommissie is afgesproken 

dat het onderwerp vislood in de commissie SWW aan de orde komt. De evaluatie van de 

calamiteit Maasland wordt behandeld in de commissie BOB. 
 

Bijeenkomst Chemische waterkwaliteit 
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De voorzitter herinnert aan de bijeenkomst die vorig jaar heeft plaatsgevonden op locatie in 

het kader van de chemische waterkwaliteit in glastuinbouwgebied. Ook dit jaar wordt een 

bijeenkomst georganiseerd op locatie, waarschijnlijk in het Westland op 5 of 6 maart 2018. 

Tijdens deze bijeenkomst zullen de cijfers van de chemische waterkwaliteit van het afgelopen 

jaar bekend worden gemaakt. Officieel worden deze cijfers altijd gepubliceerd in de 

waterkwaliteitsrapportage, maar deze rapportage verschijnt later dit jaar. Er is voor gekozen 

om de cijfers al tijdens de bijeenkomst begin maart bekend te maken, omdat de cijfers voor 

de chemische waterkwaliteit op dat moment al beschikbaar zijn en om de tuinbouwsector de 

gelegenheid te geven te leren van de cijfers. 

 

Ondertekening nationale bijenstrategie 

De voorzitter deelt mee onlangs de ondertekening van de nationale bijenstrategie te hebben 

bijgewoond. De sfeer was positief. 

 

Steenwegsessie Unie van Waterschappen 

De voorzitter deelt mee dat de Unie van Waterschappen op 19 februari 2018 een 

steenwegsessie organiseert in Utrecht met als thema waterkwaliteit. Ook geïnteresseerden 

van buiten het waterschap kunnen zich aanmelden voor deze sessie. 

 

Ecophos 

Portefeuillehouder Van Olphen deelt mee dat bestuursleden van de GR Slib en een delegatie 

van het bestuur van SNB binnenkort naar Duinkerken zullen afreizen om de druk bij Ecophos 

op te voeren om binnen afzienbare tijd een fabriek te realiseren voor de terugwinning van 

fosfaat. 

 

De heer Van Kretschmar heeft begrepen dat er een extra fabriek nodig is om fosfaat terug te 

winnen. Is de eerste fabriek al gerealiseerd of reizen de bestuursleden af naar een 

braakliggend terrein? 

 

Portefeuillehouder Van Olphen licht toe dat de grote fosforfabriek voor het bedrijf zelf 

voorrang had. Deze eerste fabriek is nagenoeg gereed. 

 

De heer Belt vraagt of er nog andere opties worden onderzocht. 

 

Portefeuillehouder Van Olphen antwoordt eerder te hebben toegelicht dat er alternatieven zijn 

overwogen, maar dat plan A (het oorspronkelijke Ecophos-plan) nog altijd de beste oplossing 

is gebleken. Portefeuillehouder Van Olphen zal de commissie in de volgende vergadering op 

de hoogte brengen van de resultaten van het bezoek aan Duinkerken. 

 

HVC 

Portefeuillehouder Van Olphen licht toe dat tijdens een algemene vergadering van 

aandeelhouders van HVC is gesproken over een aanpassing van de Raad van Commissarissen. 

Tot op heden bestond de raad uit negen commissarissen. Als aandeelhouder had de GR Slib 

een vast commissariaat. HVC heeft voorgesteld om de samenstelling terug te brengen naar 

maximaal zes neutrale commissarissen. Binnen de GR Slib waren de meningen hierover 

verdeeld. Uiteindelijk heeft de GR Slib aangegeven haar vaste plek in de Raad van 

Commissarissen te willen behouden. Het merendeel van de aandeelhouders van HVC bleek 

echter geen bezwaar te hebben tegen het wijzigingsvoorstel. De GR Slib heeft vervolgens 

aangegeven als alternatief graag deel te willen uitmaken van de selectiecommissie voor de 

benoeming van de commissarissen, zodat de GR enige zeggenschap heeft over de benoeming 

van een commissaris met enige affiniteit met de GR Slib. Portefeuillehouder Van Olphen houdt 

de commissie op de hoogte van de reactie op dit voorstel. 

 

De heer Ranner merkt op dat de GR Slib met de aanpassing van de Raad van Commissarissen 

niet al haar instrumenten verliest. De heer Ranner gaat ervan uit dat het mogelijk zal zijn als 

aandeelhouder om met de nieuwe commissarissen in contact te treden. 

 

De heer Jansen deelt de mening van de heer Ranner dat de GR Slib als aandeelhouder 
bestuursmiddelen moet hebben om in te kunnen grijpen als dat nodig is. 
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Mevrouw Hilders geeft aan benieuwd naar te zijn naar de argumenten van HVC voor de 

aanpassing van de Raad van Commissarissen. 

 

Portefeuillehouder Van Olphen antwoordt niet op de hoogte zijn van de argumenten. Op de 

aanvullende vraag van mevrouw Hilders om uit te zoeken wat de argumenten zijn, antwoordt 

de portefeuillehouder de argumenten te zullen delen in de volgende vergadering indien hij de 

argumenten op dat moment kent. 

 

De heer Belt vraagt naar de financiële consequenties van de aanpassing. 

 

Portefeuillehouder Van Olphen antwoordt hier niet van op de hoogte zijn, maar vermoedt dat 

het verschil in financiële zin nagenoeg nihil zal zijn. 

 

Voor wie geïnteresseerd is in gemeenschappelijke regelingen raadt de voorzitter de publicatie 

‘Grip op samenwerken’ aan van de VNG. 

 

 

04. Hamerstukken 

 

H.08 Herziening waterakkoord met Rijnland 

 

De heer Hofman geeft aan een opmerking te willen maken over de herziening van het 

waterakkoord met Rijnland. 

 

De voorzitter merkt op dat de herziening van het waterakkoord als hamerstuk is 

geagendeerd. De agenda is ongewijzigd vastgesteld. Mochten er toch nog vragen of 

opmerkingen zijn over dit hamerstuk, dan kunnen deze ingebracht worden bij de rondvraag. 

 

 

05. Ingekomen stukken 

 

01. Juridische bescherming afvalwatertransportleidingen – informatieve 

brief aan VV 

 

 03. Beantwoording schriftelijke vragen over verwijderen van medicijnresten 

 

 

06 Rondvraag en sluiting 

 

De heer Hofman herinnert aan de investering in de extra waterberging in de Nieuwe 

Driemanspolder in 2008. Het verbaast de heer Hofman dat er in het waterakkoord met 

Rijnland geen link wordt gelegd met deze waterberging. De heer Hofman hecht eraan om in 

het waterakkoord met Rijnland een bepaling op te nemen ten aanzien van de afvoer naar 

Rijnland ten behoeve van de waterberging in de Nieuwe Driemanspolder. 

 

De voorzitter merkt op dat beide partijen, Delfland en Rijnland, hebben ingestemd met de 

herziening van het waterakkoord. Hierin is ook de Nieuwe Driemanspolder genoemd. De 

opmerking van de heer Hofman staat genoteerd. 

 

Naar aanleiding van de beantwoording van de schriftelijke vragen over het verwijderen van 

medicijnresten vraagt mevrouw Hilders aandacht voor de technologie AHPD. Mevrouw Hilders 

doet de suggestie om te overwegen een pilot uit te voeren met deze technologie. 

 

De voorzitter geeft aan dat deze suggestie wordt genoteerd als aandachtspunt. Voor de 

presentatie over medicijnresten tijdens de informatieve VV verwijst de voorzitter naar iBabs. 

 

De heer Ranner verwijst naar de discussie die landelijk speelt binnen de Unie van 

Waterschappen over de belastingtarieven. Er zijn partijen, met name grote vervuilers, die 
waterschappen vragen bij de vaststelling van de tarieven rekening te houden met voordelen 

die zij kunnen bereiken met betrekking tot bijvoorbeeld energie. De heer Ranner vindt dit een 



5 

 

gevaarlijke ontwikkeling en verzoekt het dagelijks bestuur meer informatie boven tafel te 

krijgen over deze ontwikkeling binnen Delfland. 

 

De voorzitter geeft aan dit mee te zullen nemen als aandachtspunt. 

 

De heer Belt verwijst naar de herziening van het waterakkoord met Rijnland en vraagt om een 

toelichting op de relatief hoge afvoerkosten in 2012. 

 

De heer Van Kretschmar constateert dat Delfland van Rijnland zowel water inneemt als 

afvoert bij calamiteiten, maar dat dit andersom niet het geval is en vraagt om een toelichting. 

Daarnaast vraagt de heer Van Kretschmar om een toelichting op het feit dat het waterakkoord 

met Rijnland eens in de vijf jaar wordt geëvalueerd, terwijl er eens in de acht jaar een nieuw 

akkoord wordt gesloten. 

 

De voorzitter zegt toe dat de vragen van de heer Belt en de heer Van Kretschmar over de 

herziening van het waterakkoord met Rijnland zullen worden beantwoord in het 

vragenformulier. 

 

De heer De Haan merkt op onlangs een symposium van de Stowa te hebben bijgewoond waar 

de resultaten van de pilot met de zoetwaterfabriek werden gedeeld. Wanneer wordt de VV 

hierover ingelicht? 

 

De heer De Korte licht toe dat de resultaten van de pilot op dit moment nog worden 

geanalyseerd. 

 

De heer Bos vult aan dat de eerste resultaten van de pilot bemoedigend zijn. De resultaten 

worden later dit jaar verwacht. 

 

De voorzitter merkt op dat de commissie zal worden geïnformeerd zodra er meer bekend is. 

 

Portefeuillehouder Van Olphen deelt mee dat Delfland sinds enkele dagen groen gas levert 

aan het net. Delfland zal deze prestatie niet ongemerkt voorbij laten gaan. De VV wordt nader 

geïnformeerd over een feestelijke excursie naar De Groote Lucht. 

 

In reactie op een vraag van mevrouw Hilders antwoordt de heer Bos dat er circa 3.000 kuub 

groen gas wordt geleverd per dag. 

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 20.15 uur de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Gezond, Schoon en Gezuiverd water 

d.d. 24 april 2018. 

 

 

 

 

De Voorzitter,        De Secretaris, 

 

 

 

 

 

I.J.A. ter Woorst      drs. P.J.R. Baeten 


